
pow. gołubsł JiroARada Miasta Golubia-Dobrzynia
Radni-Sesja

ate pomorskie

Protokół nr XXII/2020
XXII Sesja w dniu 28 stycznia 2020
Obrady rozpoczęto 28 stycznia 2020 o godz. 14:00, a zakończonoo godz. 17:00 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków.

Obecni:

1. Łukasz Bednarski
2. Justyna Bestry
3. Hanna-Grzewtska
- Pranebizek-historski
5. Andrzej Kuciński
6. Monika Kwidzyńska
7. Anna Paprocka
8. Józef Pietrzak
9. Łukasz Pietrzak
10. Dominika Piotrowska
1]. dotanta-kzeszotałska
11. brzysztełSkrzHecki
13. Marek Stawski
14. Afeksander-Wiehrowski
15. Konrad Zaporowicz

1. Otwarcie Sesji.

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak przywitał zebranych i otworzył XXII Sesję
Rady Miasta Golubia-Dobrzynia.

2. Stwierdzenie quorum.

Na podstawie listy obecności stwierdził quorum, przy którym rada może obradowaćipodejmować prawomocne uchwały.

3. Wybór Sekretarza obrad.

Na funkcję Sekretarza obrad XXII Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Przewodniczacy
Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak zaproponował kandydaturę Wiceprzewodniczącego Rady
Miasta p. Konrada Zaporowicza. Pan Konrad Zaporowicz wyraził zgodę na funkcję
Sekretarza obrad. Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie kandydaturę
p. Konrada Zaporowicza na funkcję Sekretarza obrad. Wszyscy obecnina Sali czyli 10
radnych jednogłośnie wybrali na funkcje Sekretarza obrad p. Konrada Zaporowicza.



Głosowano w sprawie:
Wybór Sekretarza obrad. Kandydatura Konrada Zaporowicza.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:5
Wyniki imienne:
ZA(10)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Andrzej Kuciński, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka,
Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Marek Stawski, Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI(5)
Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof Skrzyniecki,
Aleksander Wichrowski

4. Wnioski do porządku obrad.

Wniosków do porządku obrad nie stwierdzono.

5. Przyjęcie protokołu z:

a) XXI Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia.

Radni Rady Miasta obecni na XXII Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia przyjęli protokół nr
XXI1/2020 z XXI Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dnia 17 grudnia 2019roku.

Głosowano w sprawie:
XXISesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia..

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:5
Wyniki imienne:
ZA (10)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Andrzej Kuciński, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka,
Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Marek Stawski, Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI(5)
Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof Skrzyniecki,
Aleksander Wichrowski

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Rady Miasta z prac w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący komisji złożyli sprawozdanie z prac komisji w okresie międzysesyjnym w
następującej kolejności: z posiedzenia komisji infrastruktury p. Justyna Bestry, z posiedzenia
komisji komunalnej p. Józef Pietrzak.

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym w tym z



wykonania uchwał.

W ramach swojego sprawozdania Burmistrz Miasta oddawał głos: Kierownikom, Dyrektorom
Jednostek organizacyjnych Urzędu Miasta Kierownikowi Wydziału Organizacyjnego
p. Przemysławowi Kuczkowskiemu, Dyrektorowi Domu Kultury p. Arturowi Niklewiczowi.
Burmistrz Miasta p. Mariusz Piątkowski przedstawił Radcę Prawnego Urzędu Miastap.Natalię Wrzesińską.

W tym momencie Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę techniczną, ze względu na
powstałą awarię sprzętu nagłaśniającego.

Po przerwie technicznej Przewodniczący Rady Miasta wznowił obrady XXII Sesji Rady
Miasta Golubia-Dobrzynia. Zastępca Burmistrza Miasta p. Róża Kopaczewska odczytała
sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Golubia-Dobrzynia.

8. Interpelacje i zapytania radnych.

Radna p. Dominika Piotrowska
t W pierwszej interpelacji radna zwróciła się z zapytaniem co z terenem, który został

przekazany pod budownictwo RTBS, czy zostanie zrealizowana inwestycja budowy
budynku wielorodzinnego przy ul. Ks. Twardowskiego.
W drugiej interpelacji radna w imieniu mieszkańców zapytała jakie są koszty
podłączenia sieci gazowej, jak wygląda podłączenie do sieci gazowej, jakie osiedla
zostały podłączone, oraz ile domów w ostatnich dwóch latach zostało podłączone do
sieci gazowej, oraz jakie osiedla w najbliższym czasie mają zostać podłączone do
wspomnianej sieci.
W kolejnej interpelacji radna zapytała w jakich godzinach jest dostępny kontakt
telefoniczny antysmogowy. W jaki sposób sprawdzane są nieprawidłowości palenia
w piecach na terenie miasta. Radna zwróciła się z prośba o podanie nr telefonu w
sprawie zgłaszanie nieprawidłowości palenia w piecach na dzisiejszej sesji rady miasta.
Następnie radna zwróciła się z zapytaniem czy są plany związane ze zbliżającym się
sezonem turystycznym co zostanie wprowadzone z nowości. Wielokrotnie Burmistrz
Miasta wspominał o przystani kajakowej w Dolinie Drwęcy, oraz jakie środki unijne
Burmistrz Miasta zamierza pozyskać na rozwój turystyki w Golubiu-Dobrzyniu.
W kolejnej interpelacji radna Dominika Piotrowska zwróciła kiedy zostaną
zamontowane tzw. „kocie oczka” przy przejściu dla pieszych prowadzącego od ul
Lipnowskiej Gimnazjum do Ośrodka Sportu i Rekreacji.
W ostatniej interpelacji radna zapytała z jakich środków, oraz w jakich miesiącach
zostanie wdrążony monitoring w mieście.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Konrad Zaporowicz
L W pierwszej interpelacji Wiceprzewodniczący Rady Miasta zapytał czy działka

położona przy ul. Lipnowskiej została sprawdzona przez Wydział Infrastruktury w celu
pobudowania boiska sportowego jakie są koszty, czy ww. teren może zostać
przeznaczony pod budowę infrastruktury sportowej.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Andrzej Kuciński



l. W imieniu mieszkańców ul. Licealnej Wiceprzewodniczący rady zapytał czy zostały
poczynione kroki dotyczące utwardzenia ulicy Licealnej, oraz decyzje
w sprawie budowy kanalizacji deszczowej na wspomnianej drodze.

Przewodniczący komisji komunalnej p. Józef Pietrzak

l. Radny zwrócił się z prośbą o naprawę przykrycia odpływu spustu deszczowego od
strony ZUS.

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak

l. W imieniu mieszkańców miasta zamieszkałych przy ul. Rynek w Golubiu został
zgłoszony problem niezbyt zadowalającego podejścia pracowników Polskiej Spółki
Gazownictwa do klienta w sprawie pomocy wypełnienia wniosku dotyczącego
podłączenia do sieci gazowej. Przewodniczący Rady nadmienił aby zostało ponownie
zorganizowane spotkanie z Polską Spółką Gazownictwa.
W kolejnej interpelacji Przewodniczący Rady w imieniu mieszkańca miasta zwrócił
uwagę na brak uaktualnionego publicznego rejestru umów publicznych na stronie
Urzędu Miasta od kwietnia 2019 roku.
W kolejnej interpelacji Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą w imieniu
mieszkańcówo uprzątnięcie odpadów komunalnych przy ul. Malinowskiego i ul.
Młyńskiej.

9. Przerwa w obradach 20 minut.

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak ogłosił 20 minutowa przerwę w
obradach w celu przygotowania odpowiedzi na interpelację i zapytania radnych.

10. Odpowiedzina interpelacje i zapytania radnych.
Odpowiedzina interpelację i zapytania radnych udzielili: Burmistrz Miasta p. Mariusz
Piątkowski, Kierownik Wydziału Organizacyjnego p. Przemysław Kuczkowski,
Kierownik Wydziału Infrastruktury p. Anna Czarnecka, oraz Zastępca Kierownika
Wydziału Gospodarki Komunalnej p. Dawid Jarecki.

Na pierwsza interpelacje radnej p. Dominiki Piotrowskiej dotycząca terenu pod
budownictwo budynkuwielorodzinnego RTBS przy ul. Ks. Jana Twardowskiego.
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta p. Mariusz Piątkowski wyjaśniając, iż budynek
zaprojektowany przez RTBS po zmianie planu zagospodarowania przestrzennego
można znacząco zwiększyć o kondygnacje budynku kilku nowych mieszkań.
Budynekbył projektowany w oparciu o zapisy wcześniej obowiązujące, lecz po
zmianie planu zagospodarowania przestrzennego można przeprojektować budynek,
aby mogła powstać kolejna kondygnacja. Burmistrz Miasta nie chce się definitywnie
wypowiadać w powyższy temat. Jest to zadanie dla uprawnionego projektanta, który
może przeliczyć i zaprojektować budynek o jedną kondygnacje więcej z kilkoma
mieszkaniami więcej. Koszt budowy budynku lm tego budynku byłaby niższa.
Wstępnie około 28 000, 00 zł wyniósłby koszt przeprojektowania wspomnianego
budynku. Prezes RTBS są skłonne do przeprojektowania powyższego budynkujeżeli
Gmina Miasto Golub-Dobrzyń zadeklaruje poniesienie kosztów przeprojektowania
budynku. Głos zabrała radna p. Dominika Piotrowska sugerując, że zgłosiły się trzy



Głos zabrała p. Dominika Piotrowska pytając czy istnieje możliwość rozszerzenia
monitoringu w celu podpięcia się osoby prywatne, firmy, zakłady pracy będą mogły
podpiąć się w monitoring miejski.

Kierownik Wydziału Organizacyjnego p. Przemysław Kuczkowski powiedział, że
powyższa kwestia wymaga analizy prawnej. Ponadto trzeba wskazać, że Miasto może
dokonać monitoringu naszych terenów miejskich. Co do zasady nie powinniśmyi nie mamy
takiej możliwości ażeby tereny prywatne, prywatne posesje, oraz zakłady pracy podpiąć.
Powyższa sprawa wymaga analizy prawnej oraz jeżeli zwiększy to bezpieczeństwo temat
jest wart rozważenia.

Burmistrz Miasta nawiązując do tematu w ramach przypomnienia wspomniał, że na nowym
Golubskim skrzyżowaniu został zamontowany monitoring przez Zarząd Dróg
Wojewódzkich.

6. Na interpelację Wiceprzewodniczącego p. Konrada Zaporowicza odpowiedzi udzieliła
Pani Anna Czarnecka Kierownik Wydziału Infrastruktury informując, iż wspomniany
teren jest w planie miejscowym jako teren zielony, i wymagałoby zmiany planu
zagospodarowania przestrzennego. Jest to procedura czasochłonna, oraz kosztowna.

7. Burmistrz Miasta p. Mariusz Piątkowski udzielił odpowiedzi na interpelację
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta p. Andrzeja Kucińskiego wyjaśniając, że wstępnie
projekt zostanie opracowanyi zostanie przedłożony na najbliższym posiedzeniu komisji
infrastruktury rady miasta.

8. Burmistrz Miasta p. Mariusz Piątkowski udzielił odpowiedzi na interpelację
Przewodniczącego Komisji Komunalnej Rady Miasta informując, że przyjął uwagę
i awaria zostanie naprawiona.

9. Pan Mariusz Piątkowski udzielił odpowiedzi na pierwsza interpelację
Przewodniczącego Rady Miasta informując, iż na pierwszym piętrze budynku Urzędu
Miasta znajduje się Biuro Wsparcia Inwestycji i Przedsiębiorczości w którym można
uzyskać pomoc w wypełnieniu deklaracji. Burmistrz Miasta ze swojej strony
zadeklarował ponowne zaproszenie Przedstawicieli Polskiej Spółki Gazownictwa oraz
próby rozbudowy sieci gazowej na terenie miasta.

10. Na drugą interpelację Przewodniczącego Rady Miasta p. Łukasza Pietrzaka odpowiedzi
udzielił Kierownik Wydziału Organizacyjnego p. Przemysław Kuczkowski, który na
wstępie zasygnalizował, że prowadzenie rejestru umów publicznych nie jest
obowiązkowei nie wynika to z żadnych przepisów. Taką decyzje podjął Burmistrz
Miasta Golubia-Dobrzynia w ramach transparentności w ramach środków publicznych.
Pan Przemysław Kuczkowski nadmienił, iż strona internetowa Urzędu Miasta, oraz
strona biuletyn informacji publicznej jest w trakcie zmiany oraz przenoszenia na nowy
serwer co Jest związane z małymi niedogodnościami wynika to ze zmianą przepisów,
które obowiązują od poprzedniego roku. Pan Przemysław Kuczkowski również
wskazał, że nowy biuletyn informacji publicznej oraz strona internetowa będą
uaktualnione rejestry umów do chwili obecnej. Ponadto Pan Kuczkowski
poinformował, że jeżeli mieszkańcy miasta pragną uzyskać stosownych informacji do
zawieranych umów przez Gminę Miasto Golub-Dobrzyń w ramach udostępnienia do
informacji publicznej każdy ma takie uprawnienie i zostanie zrealizowane w terminie
ustawowym.

11. Na ostatnią interpelację Przewodniczącego Rady Miasta o udzielenie odpowiedzizostał
poproszony Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej p. Karol



lub cztery osoby zainteresowane mieszkaniami w powyższym budynku. Powyższy
budynek miał być przeznaczony dla osób które nie posiadają zdolności kredytowej.
Radna podtrzymuje swoje zdanie, aby wszedł deweloper i pobudował bloki na
wskazanym terenie, ponieważ w dzisiejszych czasach trzeba zadbać o osoby które
mają pieniądze. Ci ludzie uciekają do gmin oraz budują domy jednorodzinne dlatego,
że brakuje mieszkań - powiedziała p. Piotrowska.

. Na drugą interpelację radnej p. Dominiki Piotrowskiej odpowiedzi udzielił Burmistrz
Miasta odpowiadając, że odbył się szereg spotkań z Przedstawicielami Polskiej Spółki
Gazownictwa, lecz w dalszym ciągu jest brak zainteresowania ze strony mieszkańców,
z konkretnego Osiedla lub z konkretnej ulicy. Ponadto Burmistrz Miasta wspomniał, że
Prezes Sadu deklarował swoją chęć podłączenia swojego obiektu do sieci gazowej, jak
również Szkoła Podstawowa nr 1 im. Konstytucji 3 Maja, oraz Dom Kultury przy
ul. Hallera. Burmistrz Miasta zasugerował, że trzeba ponownie zaprosić Przedstawicieli
PSGaby zachęcić mieszkańców miasta w celu podłączenia sieci gazowej. Urząd Miasta
posiada wzory deklaracji, świadczymy usługi pomocy wypełnienia deklaracji w celu
przyłącza sieci gazowej.

. Na kolejną interpelację radnej p. Dominiki Piotrowskiej dotycząca funkcjonowania
telefonu antysmogowego odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta informując, że telefon
jest dostępny o numerze 660-732-283. Również zgłoszenia palenia w piecu
substancjami niedozwolonymi można zgłaszać podnr telefonu 56 686 54 10 do Urzędu
Miasta. Głos w tej sprawie zabrała Kierownika Wydziału Infrastruktury powiedziała,
że takie zgłoszenia miały gdzie pracownicy UrzęduMiasta od razu udali się na=W trakcie odbytej kontroli stwierdzono,że nie ma nieprawidłowości.

. Na następną interpelację radnej p. Dominiki Piotrowskiej, która dotyczyła planów
związanych ze zbliżającym się sezonem turystycznym Burmistrz Miasta odpowiedział,
że jest przygotowany kalendarz imprez na 2020r., który zostanie udostępniony Radnym
Rady Miasta, oraz mieszkańcom miasta. Jeżeli chodzi o działania związanez turystyką
wodną, kajakową wykorzystując walory rzeki Drwęcy jest koncepcja wybudowania
przystani kajakowej na terenie należącym do miasta przy firmie „Adabet” zostanie
w najbliższym czasie przedstawiona koncepcja. Jeżeli Państwu spodoba się koncepcja
zostaną zarezerwowane środki na powyższy celi zostanie przygotowana dokumentacja
projektowa. Jeżeli są jakiekolwiek pomysły ze strony Radnych Rady Miasta Burmistrz
Miasta zaprasza do ich przedstawienia.

. Na kolejną interpelację radnej p. Dominiki Piotrowskiej Burmistrz Miasta
odpowiadając, że ponownie w tym roku zostało wystosowane pismo do Zarządu Dróg
Wojewódzkich w sprawie zamontowania elementów ostrzegających i oczekujemy na
odpowiedź. — powiedział Pan Mariusz Piątkowski.

. Na ostatnią interpelację radnej Pani Dominiki Piotrowskiej odpowiedzi udzielił
Kierownik Wydziału Organizacyjnego p. Przemysław Kuczkowski wyjaśniając,
iż w chwili obecnej jest umieszczona jedna kamera na Golubskiej Starówce, oraz serwer
i monitor w Komendzie Powiatowej Policji. Jednakże podkreślił, że w grudniu został
zakupiony serwer pod który można podpiąć około 30-40 kamer oraz trzy nowoczesne
kamery, które zostaną rozmieszczone w odpowiednie miejscach, w których dochodzi
do nie pożądanych sytuacji.



Kaślewicz wyjaśniając, iż odpady przemysłowe na ul. Ks. Malinowskiego sprawa nie
możezostać załatwiona ze strony Urzędu Miasta, ponieważ Urząd Miasta może zabrać
odpady komunalne. Właściciel firmy, który pozostawił odpady we wskazanym miejscu
powinien posiadać umowę na zabranie odpadów przemysłowych. Pan Kaślewicz
nadmienił, że interwencja w tej kwestii została przekazana do firmy, która odbiera
odpady z terenu miasta. Uzyskana została informacja, że firma jest w wstanie zabrać
odpady, lecz po wcześniejszym skontaktowaniu się z osobą, która pozostawiła odpady
przemysłoweoraz za odpowiednią opłatą.

11. Podjęcie uchwał:

a) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Nr VI/19/201Ir., w sprawie
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Golub-Dobrzyń na lata
2011-2031;

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Nr VI/19/201 Ir., w sprawie
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Golub-Dobrzyń na lata
2011-2031;.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:5
Wyniki imienne:
ZA (10)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Andrzej Kuciński, Monika Kwidzyńska, Anna
Paprocka,Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Marek Stawski,
Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI (5)
Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof
Skrzyniecki, Aleksander Wichrowski

b) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Nr XX1/94/2019 z dnia 17
grudnia 2019 roku w sprawie budżetu na 2020 rok;

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Nr XXI/94/2019 z dnia 17
grudnia 2019 roku w sprawie budzetu na 2020 rok;.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:5
Wyniki imienne:
ZA (10)



Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Andrzej Kuciński, Monika Kwidzyńska, Anna
Paprocka,Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Marek Stawski,
Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI(5)
Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof
Skrzyniecki, Aleksander Wichrowski
c) w sprawie ceny za odprowadzanie wód opadowych lub roztopowych ujętych w
otwarte lub zamknięte systemy kanalizacji deszczowej służące do odprowadzenia

* opadów atmosferycznych;

Głosowano w sprawie:
w sprawie ceny za odprowadzanie wód opadowych lub roztopowych ujętych w
otwarte lub zamknięte systemy kanalizacji deszczowej służące do odprowadzenia
opadów atmosferycznych;.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:5
Wyniki imienne:
ZA (10)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Andrzej Kuciński, Monika Kwidzyńska, Anna
Paprocka,Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Marek Stawski,
Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI(5)
Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof
Skrzyniecki, Aleksander Wichrowski

d) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej;

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej;.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:5
Wyniki imienne:
ZA (10)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Andrzej Kuciński, Monika Kwidzyńska, Anna
Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Marek Stawski,
Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI(5)
Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof
Skrzyniecki, Aleksander Wichrowski



Głosowano w sprawie:
w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy
dzierżawy;.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:5
Wyniki imienne:
ZA (10)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Andrzej Kuciński, Monika Kwidzyńska, Anna
Paprocka,Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Marek Stawski,
Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI(5)
Hanna Grzywińska,Franciszek Jagielski, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof
Skrzyniecki, Aleksander Wichrowski

h) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości wraz z ustanowieniem
nieodpłatnej służebności drogowej;

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu
ograniczonego wraz z ustanowieniem nieodpłatnej służebności drogowej;.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:5
Wyniki imienne:
ZA (10)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Andrzej Kuciński, Monika Kwidzyńska, Anna
Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Marek Stawski,
Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI(5)
Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof
Skrzyniecki, Aleksander Wichrowski

1) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomościpołożonej w
Golubiu-Dobrzyniu ul.Doktora Jerzego Koppa:

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości położonej w
Golubiu-Dobrzyniu ul.Doktora Jerzego Koppa;.

Wyniki głosowania
ZA:10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:5



e) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej przejazdu i

przechodu przez nieruchomość stanowiącą własność Gminy Miasto Golub-Dobrzyń;

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej przejazdu i

przechodu przez nieruchomość stanowiącą własność Gminy Miasto Golub-Dobrzyń;.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:5
Wyniki imienne:
ZA(10)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Andrzej Kuciński, Monika Kwidzyńska, Anna
Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Marek Stawski,
Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI(5)
Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof
Skrzyniecki, Aleksander Wichrowski

f) w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy
dzierżawy nieruchomości położonej przy ul.Cisowej;

Głosowano w sprawie:
w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy
nieruchomości położonej przy ul.Cisowej;.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:5
Wyniki imienne:
ZA (10)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Andrzej Kuciński, Monika Kwidzyńska, Anna
Paprocka,Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Marek Stawski,
Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI(5)
Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof
Skrzyniecki, Aleksander Wichrowski

g) w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy
dzierżawy;



Wyniki imienne:
ZA (10)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Andrzej Kuciński, Monika Kwidzyńska, Anna
Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Marek Stawski,
Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI(5)
Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof
Skrzyniecki, Aleksander Wichrowski

J) w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania Gmin wchodzacych
w skład Aglomeracji Golub-Dobrzyń przy realizacji zadanai polegającego na
likwidacji dotychczasowej aglomeracji Golub-Dobrzyń i wyznaczenia obszaru i

granicy Aglomeracji Golub-Dobrzyń.

Głosowano w sprawie:
w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w
skład Aglomeracji Golub-Dobrzyń przy realizacji zadanai polegającego na likwidacji
dotychczasowej aglomeracji Golub-Dobrzyń i wyznaczenia obszaru i granicy
Aglomeracji Golub-Dobrzyń..

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:5
Wyniki imienne:
ZA (10)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Andrzej Kuciński, Monika Kwidzyńska, Anna
Paprocka,Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Marek Stawski,
Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI(5)
Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof
Skrzyniecki, Aleksander Wichrowski

12. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o interpelacjach złożonych w okresie
międzysesyjnym.
Przewodniczący Rady Miasta odczytał informację o interpelacjach złożonych w
okresie międzysesyjnym. Informacja stanowi załącznik do protokołu.

13. Wolne wnioski.
W punkcie wolne wnioski nie zabrano głosu w dyskusji.

14. Zamknięcie Sesji.



Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta
zamknął XXII Sesję Rady Miasta Golubia-Dobrzynia.

Przewodnicz £
Rada Miasta GolubiajDobrzynia

Na tym protokół zakończono.

Przygotował(a): Biuro Rady

kaca Rmuwszeuska
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl



Podpisy radnych

l. Łukasz Pietrzak

2. Justyna Bestry

3. Monika Kwidzyńska

4. Dominika Piotrowska

5. Łukasz Bednarski

6. Konrad Zaporowicz

7. Marek Stawski

8. Anna Paprocka

9. Józef Pietrzak

10.Andrzej Kuciński


